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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး  လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ
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ေဖေဖာ္၀ါရီ ၆ ရက္၊ ၂ဝ၁၈
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''ရန္ကုန္ၿမိဳ႕ေတာ္
စည္ပင္သာယာေရး
ဥပေဒၾကမ္း""ႏွင့္ ပတ္သက္၍ 
အႀကံျပဳခ်က္မ်ား ဖိတ္ေခၚထား

ေဖေဖာ္ဝါရီ  ၂ ရက္၊ ၂၀၁၈

ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ေဖ့စ္ 
ဘြတ္ခ္စာမ်က္ႏွာျဖစ္ေသာ (www.face-
book.com/ygnhluttaw)တြင္ ''ရန္ကုန္ 
ၿမိဳ ႕ေတာ္စည္ပင္သာယာေရးဥပေဒၾကမ္း"" 
ႏွင့္ပတ္သက္၍ အႀကံျပဳစာေပးပို႔လိုသူမ်ား 
အေနျဖင့္ ရန္ကုန္တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ 
ေတာ္႐ံုးသုိ႔ လိပ္မူ၍ျဖစ္ေစ၊ yangonregion 
hluttaw@gmail.com သို႔ျဖစ္ေစ ေပးပို႔ႏုိင္ 
ေၾကာင္း အသိေပးေၾကညာထားသည္။ ထုိ႔ 
ျပင္ ထုိဥပေဒၾကမ္းအား စိတ္ဝင္စားသူမ်ား 
ေလ့လာႏုိင္ရန္ ရယူႏုိင္ေသာ Download 
link မ်ားအား ေဖာ္ျပထားသည္။ ရန္ကုန္ၿမိဳ႕ 
ေတာ္စည္ပင္သာယာေရး ဥပေဒၾကမ္းကုိ 
ဒုတိယအႀကိမ္ ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ 
ေတာ္ ဆ႒မပံုမွန္အစည္းအေဝး ဒုတိယေန႔ 
တြင္ ရန္ကုန္တိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႕ 
ကုိယ္စား စည္ပင္သာယာေရးဝန္ႀကီးက ရန္
ကုန္တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္သုိ႔ တင္သြင္း 
ခဲ့ျခင္း ျဖစ္သည္။ 
(ကုိးကား- www.facebook.com/ygnhluttaw) 

ေဖေဖာ္၀ါရီ ၁ ရက္၊ ၂၀၁၈

ရန္ကုန္တုိင္းေဒသျကီးလႊတ္ေတာ္တႊင္ ေမးခြန္းေပါင္းမ်ားစႊာ ေမးထားေသာ္လည္း ဇန္န 
၀ါရီ ၃၀ ရက္က ျပန္လည္စတင္သည့္ ဆ႒မပံုမွန္အစည္းအေ၀း၌ လူထုစိတ္၀င္စားမည့္ ကိစၥ 
မ်ား မေဆြးေႏြးရေသးေသာေၾကာင့္ လႊတ္ေတာ္ကုန္က်စရိတ္မ်ားကုိ ႏွေျမာမိေၾကာင္း 
ဆိပ္ႀကီးခေနာင္တုိၿမိဳ႕နယ္ မဲဆႏၵနယ္အမွတ္(၁) တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ 
ေဒၚစႏၵာမင္းက ၎၏ ေဖ့စ္ဘြတ္မွတစ္ဆင့္ ဖြင့္ဟေဖာ္ျပထားခဲ့သည္။

ေ၀ဖန္
ဇန္န၀ါရီ ၃၀ ရက္က ျပန္လည္စတင္သည့္ ဒုတိယအႀကိမ္ ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီး 

လႊတ္ေတာ္ ဆ႒မပံုမွန္ အစည္းအေ၀း၌ ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္းအျဖစ္ ေမးခြန္းသံုးခုသာ ေမးျမန္း 
ခြင့္ျပဳမႈကုိ ၎က ေ၀ဖန္ထားျခင္းျဖစ္သည္။

''ကြၽန္မတုိ႔ တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္မွာ ေမးခြန္းေမးျခင္း တစ္ခါတေလမွ အဆုိေဆြးေႏြး 
ရျခင္း  ဒီအလုပ္ႏွစ္ခုပဲ လုပ္ေနရပါတယ္။ လႊတ္ေတာ္မွာ ဥပေဒတစ္ခုကုိ ျငင္းခံုေဆြးေႏြးရျခင္း၊ 
အစုိးရဘက္မွ၀န္ႀကီးမ်ားက တုိင္းေဒသႀကီးအတြင္း လုပ္ေဆာင္မည့္ လုပ္ငန္းစီမံကိန္းမ်ား 
လာ ေရာက္တင္ျပျခင္း၊ ကုိယ္စားလွယ္ေတြကုိ ေဆြးေႏြးခြင့္ေပးျခင္းမ်ား ႏွစ္ႏွစ္တာကာလ 
အဓိပၸာယ္ရိွရိွ လႊတ္ေတာ္ႀကီးကုိအသံုးခ်ၿပီး အားရပါးရ ေဆြးေႏြးရျခင္းေတြ၊ မဲခဲြဆံုးျဖတ္ျခင္း 
လုပ္ငန္းေတြ မလုပ္ခဲ့ရပါဘူး""ဟု ေဒၚစႏၵာမင္းက ၎၏ေဖ့စ္ဘြတ္စာမ်က္နွာ၌ ဆက္လက္ 
ေဖာ္ျပခဲ့သည္။

''ဇန္န၀ါရီ ၃၀ ရက္မွာ ရန္ကုန္လႊတ္ေတာ္ ျပန္လည္စတဲ့ ပထမေန႔မွာေတာ့ ၾကယ္ပြင့္ျပ 
ေမးခြန္းသံုးခု အေမး၊ အေျဖလုပ္မယ့္အစီအစဥ္ပါ၀င္တာကုိ ေတြ႕ရပါတယ္။ အဆုိပါေမးခြန္း 
သံုးခုနဲ႔ပင္ အစည္းအေ၀းက တစ္ရက္ကုန္သြားမွာဆုိေတာ့ မနက္ပုိင္းတင္ မိနစ္ပုိင္းအတြင္း 
ၿပီးဆံုးမယ့္ အေနအထားေပါ့ခင္ဗ်ာ၊ ကြၽန္ေတာ့္အေနနဲ႔ စီမံကိန္း၊ စီးပြားေရးေကာ္မတီ အတြင္း 
ေရးမွဴးတစ္ဦးျဖစ္သည့္အတြက္ ေပသီးေခါက္ၾကည့္တဲ့အခါမွာ ရန္ကုန္လႊတ္ေတာ္မွာ ကုိယ္ 
စားလွယ္က ၁၂၃ ဦးျဖစ္ပါတယ္။ ဒါ့ေၾကာင့္ တစ္ဦးကုိ အစည္းအေ၀းစရိတ္က ျမန္မာေငြ 
က်ပ္ ၂၀,၀၀၀ ဆုိေတာ့ စုစုေပါင္း က်ပ္ ၂,၄၆၀,၀၀၀ ျဖစ္ပါတယ္။ ေမးခြန္းကသံုးခုျဖစ္တာ 
ေၾကာင့္ တစ္ခုလွ်င္ က်ပ္ ၈၂၀,၀၀၀ တန္ေနတယ္""ဟု ဒဂံုၿမိဳ႕နယ္ မဲဆႏၵနယ္ အမွတ္(၂) 
တုိင္းလႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ ဦးေက်ာ္ေဇယ်က ၎၏ေဖ့စ္ဘြတ္စာမ်က္နွာမွတစ္ဆင့္ 
ေျပာဆုိထားသည္။

ရန္ကုန္တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္အေနျဖင့္  လႊတ္ေတာ္အစည္းအေ၀းမ်ား က်င္းပလာ 
သည့္ ႏွစ္ႏွစ္တာကာလအတြင္း အဆိုေပါင္း(၂၅)ခု တင္သြင္းခဲ့ၿပီး ၾကယ္ပြင့္ျပ ေမးခြန္း (၇၂၉) 
ခုႏွင့္ ၾကယ္ပြင့္မျပေမးခြန္း(၁၂၅)ခု ေမးျမန္းခဲ့ေၾကာင္း သိရသည္။
(ကုိးကား- www.facebook.com/ygnhluttaw / www.myanmar.mmtimes.com)

ရန္ကုန္တုိင္းလႊတ္ေတာ္၌  လူထုစိတ္၀င္စားမည့္ကိစၥမ်ား 

 မေဆြးေႏြးရ၍   လႊတ္ေတာ္ကုန္က်စရိတ္မ်ား  ႏွေျမာမိေၾကာင္းဖြင့္ဟ
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၂)၊ အမွတ္-၄၈

ဇန္နဝါရီ ၃၀ ရက္၊ ၂၀၁၈ 

ေျမာက္ဦးၿမိဳ႕ အဓိက႐ုဏ္းျဖစ္စဥ္ႏွင့္ 
ပတ္္သက္ၿပီး အေျခေနမွန္ကို သိ႐ွိေစရန္ 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္က အတည္ျပဳဖြဲ႕စည္း 
ထားသည့္ ''ေျမာက္ဦးျဖစ္စဥ္ စံုစမ္းစစ္ေဆး 
ေရးအဖြဲ႕""သည္ ေဖေဖာ္ဝါရီလ ၃ ရက္ေန႔က 
စတင္ၿပီး ကြင္းဆင္းစစ္ေဆးရန္ ေျမာက္ဦး 
ၿမိ ႕ဳကုိ သြားေရာက္မည္ျဖစ္ေၾကာင္း စံုစမ္း 
စစ္ေဆးေရးအဖြဲ႕၏ အတြင္းေရးမွဴးျဖစ္သူ 
ေျမာက္ဦးၿမိဳ႕နယ္ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္ ဦးထြန္းသာစိန္က ေျပာ 
သည္။

အဆိုပါ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား 
ႏွင့္ ဥပေဒေရးရာအႀကံေပးပုဂၢိဳလ္မ်ား စုစု 
ေပါင္း ၉ ဦးပါဝင္သည့္ စံုစမ္းစစ္ေဆးေရး 
အဖြဲ႕ကို ဇန္နဝါရီလ ၂၉ ရက္ေန႔က ျပည္ 
နယ္လႊတ္ေတာ္တြင္ အေရးေပၚအစည္းေဝး 
ေခၚယူကာ မဲခြဲဆံုးျဖတ္အတည္ျပဳခဲ့ျခင္း 
လည္း ျဖစ္သည္။

ေျမာက္ဦးၿမိဳ႕တြင္ ဆႏၵျပသည့္ လူအုပ္ 
ကို လံုျခံဳေရးတပ္ဖြဲ႕ဝင္မ်ားက ပစ္ခတ္ 
ႏွိမ္ႏွင္းၿဖိဳခြင္းရာတြင္ သတ္မွတ္ထားသည့္ 
ဥပေဒအတိုင္းအဆင့္ဆင့္ ေဆာင္ရြက္ခဲ့ 
ျခင္း ရွိ၊ မရွိကို စံုစမ္းစစ္ေဆးေဖာ္ထုတ္ၿပီး 
ဥပေဒခ်ဳိးေဖာက္သူကို အေရးယူႏိုင္ရန္ 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကို စံုစမ္းစစ္ေဆးေရး 
အစီရင္ခံစာ တင္သြင္းမည္ျဖစ္ေၾကာင္း 
ဦးထြန္းသာစိန္က ဆိုသည္။ အဆုိပါျဖစ္စဥ္ 
အား အခ်ိန္ ၂ လခန္႕ယူၿပီး စံုစမ္းစစ္ေဆး 
သြားမည္ဟုလည္း  ၎က ေျပာသည္။ 

ေျမာက္ဦးၿမိဳ႕တြင္ ဇန္နဝါရီလ ၁၆ ရက္ 

ေန႔က က်င္းပရန္စီစဥ္ထားသည့္ (၂၃၃) 
ႏွစ္ေျမာက္ ရခိုင္ဘုရင္ အခ်ဳပ္အျခာအာဏာ 
က်ဆံုးျခင္းအခမ္းအနားကို အာဏာပိုင္မ်ား 
က တားျမစ္ခဲ့ျခင္းေၾကာင့္ က်င္းပခြင့္ျပဳရန္ 
ဆႏၵထုတ္ေဖာ္ခဲ့သည့္ လူအုပ္ႏွင့္ ရဲလံုၿခံဳ 
ေရးမ်ား ႐ုန္းရင္းဆန္ခတ္ျဖစ္ကာ ေသနတ္ 
ျဖင့္ ပစ္ခတ္ႏွိမ္ႏွင္းၿဖိဳခြင္းခဲ့ရာမွ အရပ္သား 
၇ ဦးေသဆံုးၿပီး ၁၂ ဦး ဒဏ္ရာရရွိခဲ့သည္။ 
ယင္းျဖစ္စဥ္တြင္ ရဲ၀န္ထမ္း ၂၀ လည္း 
ဒဏ္ရာရခဲ့သည္ဟု အစိုးရက သတင္းထုတ္ 
ျပန္ထားသည္။

(ကုိးကား- mizzimaburmese/thevoicemyanmar/rfa)

ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္စံုစမ္းစစ္ေဆးေရးအဖြဲ ႕မွ  ေျမာက္ဦးကိစၥ  စတင္စစ္ေဆးမည္

ရခိုင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ အေရးေပၚအစည္း 
အေဝးကို ၂၀၁၈ ခုႏွစ္၊ ဇန္န၀ါရီလ ၂၉ ရက္ေန႔က 
က်င္းပေနစဥ္။  ဓာတ္ပုံ-မဇၥၽိမ

ဇန္နဝါရီ ၂၉ ရက္၊ ၂၀၁၈

လစ္လပ္ေနေသာ ရခိုင္ျပည္နယ္ 
စည္ပင္သာယာေရးဝန္ႀကီး တာ၀န္ကို  
စိုက္ပ်ဳိးေရးႏွင့္ ေမြးျမဴေရး၊ သစ္ေတာႏွင့္ 
သတၱဳဝန္ႀကီး ဦးေက်ာ္လြင္အား ပူးတြဲ 
တာဝန္ေပးကာ ယာယီခန္႔အပ္ထားေၾကာင္း 

ရခုိင္ျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႔က ဆိုသည္။
အမ်ဳိးသားဒီမိုကေရစီအဖြဲ႕ခ်ဳပ္ (NLD)

ပါတီဝင္ စည္ပင္ဝန္ႀကီးဦးမင္းေအာင္သည္ 
ႏို္င္ငံေတာ္ကေပးအပ္ေသာ တာဝန္မ်ားကို 
ေက်ပြန္စြာထမ္းေဆာင္ႏိုင္ျခင္း မရွိဟုဆို 
ကာ တာဝန္ကမွရပ္စဲရန္ ရခုိင္ျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာ္က ဇန္နဝါရီလ ၂ ရက္ေန႔တြင္ 

အေရးေပၚအစည္းေဝးေခၚယူၿပီး မဲခြဲဆံုးျဖတ္ 
ခဲ့သည္။

ယင္းေနာက္ စည္ပင္ဝန္ႀကီး ဦးမင္း 
ေအာင္ကို တာဝန္ကရပ္စဲလိုက္ေၾကာင္း 
ႏိုင္ငံေတာ္ သမၼတ႐ံုးက ဇန္နဝါရီလ ၁၈ 
ရက္ေန႔က ထုတ္ျပန္ခဲ့သည္။
(ကုိးကား- www.mizzimaburmese.com) 

ရခိုင္စည္ပင္ဝန္ႀကီးေနရာ  စိုက္ပ်ဳိးေရးဝန္ႀကီးကို  ပူးတြဲတာဝန္ေပးအပ္

  မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ႏွင့္ မြန္ျပည္ 
နယ္ ကြန္ပ်ဴ တာပညာရွင္အသင္းတုိ႔ပူးေပါင္း 
က်င္းပေသာ e-Government အေထာက္ 
အကူျပဳ နည္းပညာ၊ အသိပညာ၊ ဗဟုသုတ 
ႏွီးေႏွာဖလွယ္ပြဲကုိ ဇန္နဝါရီ ၂၉ ရက္ေန႔ကျပဳ 
လုပ္ခ့ဲသည္။  အခမ္းအနားတြင္ egovernment 
to eSociety ေခါင္းစဥ္ျဖင့္ ေဆြးေႏြးျခင္း၊ 
ICT for Office Management အား ရွင္း 
လင္းတင္ျပျခင္းႏွင့္ အသုံးျပဳပုံတင္ျပျခင္း၊ 
Electronic Management System for 
Government (EMS) ႏွင့္ Future Trend 
for Technology စသည့္ အေၾကာင္းအရာ 
မ်ား ေဆြးေႏြးခဲ့ၾကသည္။ 
(ကုိးကား- www.monhluttaw.com)

သတင္းတို
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၂)၊ အမွတ္-၄၈

  တနသၤာရီတိုင္းေဒသႀကီး၏ ရေငြ၊ သံုး 
ေငြအေျခအေနမ်ားကို ေဖာ္ျပသည့္ ရသံုး 
ခန္႔မွန္းေျခေငြစာရင္း (Citizen's Budget) 
စာေစာင္ကို ႏွစ္ေပါင္း ၅၀ ေက်ာ္ကာလ 
အတြင္း ပထမဆံုးအႀကိမ္အျဖစ္ ဇန္နဝါရီ 
လ ၂၂ ရက္က ထုတ္ေဝခဲ့သည္။တိုင္းအစိုး
ရကဘ႑ာေငြမ်ားကို က႑အသီးသီးတြင္ 
မည့္ကဲ့သို႔ သံုးစြဲေနသည္ကို ပြင့္လင္းျမင္သာ 
စြာခ်ျပျခင္းျဖစ္ၿပီး အဆိုပါစာေစာင္တြင္ 
တိုင္းေဒသႀကီးႏွင့္ဌာနမ်ား၏ ရေငြသံုးေငြ 
မ်ားကို ေဖာ္ျပထားေၾကာင္း ရသံုးမွန္းေျခေငြ 
စာရင္းဦးစီးဌာန တနသၤာရီတိုင္းေဒသႀကီး 
ဦးစီးမွဴးက ဆိုသည္။ လက္ရွိထုတ္ျပန္သည့္ 
စာေစာင္မွာ ပထမဆံုးအႀကိမ္ထုတ္ေဝျခင္း 
ျဖစ္သည့္အတြက္ ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘ႑ာႏွစ္ 
ကုန္ဆံုးခါနီးမွ ထုတ္ျပန္ျဖစ္ခဲ့ေသာ္လည္း 
လာမည့္ႏွစ္မ်ားတြင္ ဘတ္ဂ်က္အတည္ျပဳ 
ၿပီးေနာက္ အခ်ိန္ သုံးလအတြင္း ထုတ္ျပန္ 
သြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း ၎ကဆိုသည္။ 
(ကုိးကား- www.daweiwatch.com) 

  ဝန္ေဆာင္မႈလုပ္ငန္းမ်ားဥပေဒ (မူၾကမ္း) 
ေဆြးေႏြးပြဲကုိ မေကြးတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ 
ေတာ္တြင္ ဇန္နဝါရီ ၂၄ ရက္ နံနက္က ျပဳ 
လုပ္ခဲ့သည္။ ေဆြးေႏြးပဲြတြင္ လႊတ္ေတာ္ 
ဒုတိယဥကၠ႒ ဦးေဇာ္မ်ဳိး၀င္း (ဥပေဒျပဳေရး 
ဆိုင္ရာေကာ္မတီဥကၠ႒)၊ တိုင္းေဒသႀကီး 
ဥပေဒခ်ဳပ္၊ တိုင္းေဒသႀကီးဥပေဒအရာရွိ၊ 
တိုင္းေဒသႀကီး စည္ပင္သာယာေရးအဖြဲ႔ 
ၫႊႊန္ၾကားေရးမွဴးႏွင့္ တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ 
ေတာ္ ဥပေဒျပဳေရး ဆိုင္ရာေကာ္မတီ၀င္ 
မ်ားပါဝင္ၿပီး တိုင္းေဒသႀကီးဥပေဒခ်ဳပ္က 
ဥပေဒ(မူၾကမ္း)ဆိုင္ရာ ကိစၥရပ္မ်ား ေဆြး 
ေႏြးတင္ျပျခင္း၊ လႊတ္ေတာ္ဥပေေဒျပဳေရး
ဆိုင္ရာေကာ္မတီအဖြဲ႔ဝင္မ်ားက သက္ဆိုင္ 
ရာ အခန္းက႑အလိုက္ ေဆြးေႏြးျခင္းတုိ႔ 
ျပဳလုပ္ခဲ့သည္။ ထုိ႔ေနာက္ တိုင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ဥပေဒျပဳေရးဆိုင္ရာ ေကာ္မတီ 
ဥကၠ႒မွ လိုအပ္သည္မ်ား ျဖည့္စြက္ေဆြးေႏြး 
ခဲ့ေၾကာင္း သိရသည္။  

(ကုိးကား- www.facebook.com/mgyhluttaw) 

သတင္းတိုသတင္းဓာတ္ပုံ

အလုပ္မွရပ္စဲခံရေသာ ေဝါၿမိဳ႕နယ္၊ သေျပကန္တိုးဂိတ္ ၀န္ထမ္း ၇၄ ဦး၏ နစ္နာမႈမ်ားႏွင့္စပ္လ်ဥ္း၍ 
ၾကားနာျခင္းကုိ ပဲခူးတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္တြင္ ေဖေဖာ္္ဝါရီ ၁ ရက္က ျပဳလုပ္ခဲ့စဥ္။ 

(ကိးုကား-www.facebook.com/Bagodivisionparliament)

ေဖေဖာ္ဝါရီ ၅ ရက္၊ ၂၀၁၈

မႏၲေလးၿမိဳ႕အနီး ဒု႒ဝတီျမစ္ေဘးတစ္ 
ေလွ်ာက္တြင္ ဖြင့္လွစ္ေနေသာ အပန္းေျဖ 
စခန္းမ်ားသည္ အစိုးရခြင့္ျပဳခ်က္မရွိဘဲ 
လုပ္ကိုင္ေနၿပီး ေရေၾကာင္းေနရာမ်ားကို 
ေျမဖို႔၍ လုပ္ကိုင္ေနသည္ကိုလည္း စစ္ေဆး 
ေတြ႕ရွိရေၾကာင္း မႏၲေလးတိုင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ လံုၿခံဳေရး၊ စီမံခန္႔ခြဲေရးႏွင့္ 
စည္ပင္သာယာေရးေကာ္မတီဥကၠ႒ ဦးျမင့္ 
ေအာင္မိုးက ေျပာသည္။

ထုိအပန္းေျဖစခန္းမ်ားႏွင့္ ပတ္သက္၍ 
တိုင္းလႊတ္ေတာ္သို႔ တိုင္ၾကားစာမ်ားေရာက္ 
ရွိသျဖင့္ လႊတ္ေတာ္ေရးရာေကာ္မတီႏွစ္ရပ္ 
က ဇန္နဝါရီလကုန္တြင္ ကြင္းဆင္းစစ္ေဆးခဲ့ 
သည္။ စစ္ေဆးရာတြင္ သံုးမိုင္၊ ငါးမိုင္၊ 
ခုနစ္မုိင္၊ ကုိးမုိင္၊ ျပည္သူ႔နန္းေတာ္၊ DGarden 
စသည့္ အပန္းေျဖစခန္းမ်ားသည္ မႏၲေလး 
တိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရ ခြင့္ျပဳခ်က္မရွိဘဲ 
လုပ္ကိုင္ေနသည္ကိုေတြ႕ရွိခဲ့ၿပီး အခ်ဳိ႕ 
အပန္းေျဖစခန္းမ်ားသည္ ျမစ္ေၾကာင္း 
အတြင္း ေျမဖို႔လုပ္ကိုင္သည္ကို ေတြ႕ရွိခဲ့ရ 
ေၾကာင္း သြားေရာက္ကြင္းဆင္းစစ္ေဆးရာ 

တြင္ပါဝင္သည့္ ဦးျမင့္ေအာင္မိုးက ေျပာ 
သည္။ ျမစ္ေၾကာင္းအတြင္း ေျမဖို႔လုပ္ကိုင္ 
ျခင္းေၾကာင့္ ျမစ္တစ္ဖက္ျခမ္းရွိ စဥ့္ကိုင္ 
ဘက္တြင္ ကမ္းပါးၿပိဳမႈမ်ား ျဖစ္ေပၚေန 
ေၾကာင္း ၎က ဆိုသည္။

''ျပည္သူေတြအတြက္လည္း လံုၿခံဳ 
တယ္။ အပန္းေျဖစခန္းေတြမွာ လုပ္ေနတဲ့ 
ဝန္ထမ္းေတြကလည္း ေဒသခံရြာသားေတြ 
ပဲ။ ပိတ္လိုက္ရင္ အလုပ္အကိုင္အတြက္ 
အခက္အခဲျဖစ္သြားႏိုင္တယ္။ ဥပေဒ၊ လုပ္ 
ထံုးလုပ္နည္းနဲ႔အညီ သဘာဝပတ္ဝန္းက်င္
လည္းထိခိုက္ပ်က္စီးမႈမရွိဘူးဆိုရင္ေတာ့ 
ခြင့္ျပဳေပးသင့္ပါတယ္""ဟု ၎က ေျပာ 
သည္။

အပန္းေျဖလုပ္ငန္းမ်ားမွ ရသင့္ရထုိက္ 
သည့္ အခြန္အခမ်ားရရွိရန္၊ ေဒသခံမ်ား 
အတြက္ အ လုပ္အကိုင္အခြင့္အလမ္းအဆင္ 
ေျပေစရန္ႏွင့္ သတ္မွတ္ဥပေဒမ်ားႏွင့္အညီ 
လုပ္ကိုင္ႏိုင္ေစရန္ လႊတ္ေတာ္ေရးရာေကာ္ 
မတီႏွစ္ရပ္ပူးပါင္း၍ လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ထံ  
အစီရင္ခံစာတင္မည္ဟု ဦးျမင့္ေအာင္မိုးက 
ေျပာသည္။ 
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